
   

 

2016.gada septembris  

Septembris sakar 

Zeltainas pǭnes 

BǛrzu zaǸajǕs krokǕs 

Un iemet krǕsainu kǸavlapu 

Taisni man rokǕs! 

 BrȊni un spǭdǭgi 

KastaǺu bǛrni 

Pa taku pretǭ ripinǕs, 

Septembris saulpuǵu galvǕs 

Saules pankȊkas cepina... 

 VǛl stǕrǵu parǕde 

BrȊnu tǭrumu arumos, 

Bet skolas bǛrni 

Jau tǕlajam zinǭbu ceǸam 

Somas darina. 

 SǕrti Ǖboli zǕlǛ 

Un tǭmekǸu krelles 

Smilgu pelǛkǕs burǕs, 

Bet daudzǕs sirdǭs 

Jau degsmes un prieka 

Gunskuri kuras.  

 Septembris aicina 

VasarǕ sakrǕto gaismu 

Ienest skolǕ un klasǛ, 

ReizǛ ar smiekliem un 

ļalǕm 

Tas jaunu zinǭbu ceǸos 

Prieku un krǕsas iesǛj..

( .I.Nagla) 

Visiem cilvǛkiem, kas saistǭti ar skolu, septembra sǕkums izmaina vasaras dzǭ-

ves ritmu, jo sǕkas jauns darba cǛliens, sǕkas jauns mǕcǭbu gads. 

1.septembris ï tas ir laiks domǕm par nǕkotni, par tuvǕko gadu, tas ir prieks par 

atgrieġanos skolǕ un atkalredzǛġanos, tas ir jauns piedzǭvojums pirmklasniekiem un 

viǺu vecǕkiem, 5.klasei, kam tagad bȊs jauna audzinǕtǕja un daudz skolotǕju, 

10.klasei, kas uzsǕk skolas gaitas vidusskolǕ.  

Ar ġiem vǕrdiem skola sagaidǭja RiebiǺu vidusskolas audzǛkǺus, viǺu vecǕkus 

un viesus 1.septembra rǭtǕ. Un par ikvienu skolas bǛrnu, lielu vai maziǺu, bez vecǕ-

kiem vai kopǕ ar tiem, priecǕjǕs klaġu audzinǕtǕji. Par to, kǕda bija vasara, kas gai-

dǕms ġogad, kǕdas svarǭgas lietas jǕievǛro ï par to visu tika runǕts audzinǕtǕja stun-

dǕs. 

PǛc klases stundǕm visi pulcǛjǕs pie skolas uz svinǭgo lǭniju. Skolas saimi uzru-

nǕja skolas direktore, sveicot visus jaunajǕ mǕcǭbu gadǕ, vǛlot veiksmi un priecǕjoties 

par skolǕ paveiktajiem remontdarbiem. 

Ciemos bija ieraduġies arǭ RiebiǺu novada domes priekġsǛdǛtǕjs PǛteris Roģin-

skis, senioru biedrǭbas ĂRiebiǺu varavǭksneò pǕrstǕvji, RiebiǺu novada centrǕlǕs bibli-

otǛkas bibliotekǕre Svetlana Zahareviļa un RiebiǺu KC vokǕlais ansamblis. 

SvinǭgajǕ lǭnijǕ pǛc tradǭcijas ǭpaġi tika godinǕti pirmklasnieki, skolas saimes 

vismazǕkie un arǭ visaizkustinoġǕkie skolǛni un viǺu vecǕki. 

Lai bǛrniem 1.septembra lǭksme, zinǕtkǕre un labǕs apǺemġanǕs ir visa gada 

garumǕ! 

Lai vecǕkiem, skolotǕjiem un visiem skolas darbiniekiem ir pacietǭba, sapratne, 

izturǭba un gandarǭjums par savu darbu, mǕcot un audzinot jauno paaudzi! 

Direktora vietniece Rita PudǕne 
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Laba tradǭcijaðkatram pirmklasniekam dǕvanǕ privilǛǥiju karte. Karte sniedz lielisku iespǛju no  ġǭ gada  

23.septembra lǭdz 18.novembrim Ȋdens priekus baudǭt par brǭvu paġam pirmklasniekam. Viss kas ir nepie-

cieġams- divi pieauguġie ǥimenes locekǸi, un lieliska atpȊta 4 stundu garumǕ  Lǭvu AkvaparkǕ var sǕkties!   

MǭǸie vecǕki! Skolas gaitu sǕkums bǛrnam atnes ne tikai pǕrmaiǺas. NoskaǺojieties tam, ka mainǭsies 

visi jȊsu ǥimenes nedǛǸas plǕni, brǭvǕ laika programma un atvaǸinǕjuma plǕni. Ja lǭdz ġim atskaites pun-

kti bija tikai darba uzdevumi, tagad pǛkġǺi arǭ bǛrnam ir obligǕts stundu saraksts, kas jǕǺem vǛrǕ jums. 

Esiet pacietǭgi: vienkǕrġi ir nepiecieġams laiks, kamǛr bǛrns un visa ǥimene pielǕgojas jaunajai situǕci-

jai un ir iespǛjams apvienot skolu, brǭvo laiku un mǕjas darbus. Atbalstiet bǛrnu ġajǕ vǛtrainajǕ sǕkuma 

posmǕ, nodroġinot mǕjǕs omulǭgu gaisotni, jo bǛrns gȊst daudz jaunu iespaidu un no viǺa tiek prasǭts 

Ǹoti daudz! 
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2.septembris jau pǛc prognozǛm solǭjǕs bȊt silts un saulains. JǕ, tǕ arǭ bija. TǕdu laiku ǭpaġi 

novǛrtǛjǕm, jo ġajǕ dienǕ visi devǕmies ǕrǕ no telpǕm ï bija MǔCǬBU PǔRGǔJIENA DIENA. 

Ko ġai dienǕ guvǕm? Protams, izbaudǭjǕm atkalredzǛġanǕs prieku, kopǕ bȊġanas spǛku un 

enerǥiju, atkal varǛja izjust, ko nozǭmǛ draudzǭba, atbildǭba, rȊpes citam par citu, uzmanǭba, salie-

dǛtǭba. 

Un, ja jau bijǕm Ǖrpus skolas 

telpǕm, nekur neizpalika arǭ 

sportiskas aktivitǕtes. 

KamǛr 2.-4. klase fotografǛ-

jǕs, Ăpazudaò audzinǕtǕjas. 

Bet to, kas ir pazudis, jǕsa-

meklǛ! TǕ nu mazajiem vis-

iem kopǕ bija pirmais uzde-

vums ï atrast savas skolotǕjas. 

Galu galǕ viss beidzǕs labi, un 

katra pazudusǭ skolotǕja tika 

veiksmǭgi sameklǛta. Kad tǕds 

labs darbiǺġ izdarǭts, var uzspǛlǛt arǭ kǕdu spǛli un piedalǭties stafetǛs. KǕ jau tas ierasts, stafeġu 

norise bija Ǹoti emocionǕla ï ikviens juta atbildǭbu 

par savu startu un centǕs izpildǭt uzdevumu pǛc 

iespǛjas labǕk. 

SavukǕrt 5.-8.klase spǛlǛja pǕru futbolu. NezinǕ-

tǕji droġi vien jautǕs ï kas tas tǕds? Futbols, tikai 

visu laiku jǕturas kopǕ ar savu pǕrinieku un arǭ 

ierasto vǕrtu vietǕ tǕdi mazi vǕrtiǺi. Nemaz nav 

tik viegli bumbu tajos iemǕnǭt! KamǛr vienas kla-

ses sǭvi cǭnǭjǕs ar bumbu un vǕrtiem, tikmǛr citas 

sacentǕs virves vilkġanǕ. Arǭ ġis cǭkstǛġanǕs veids ir Ǹo-o-oti emocionǕls. Nu kǕ gan lai vienaldzǭgs 

paliek malǕ stǕvǛtǕjs, ja virves vilcǛji tik Ǹoti grib 

katrs savus pretiniekus pǕrspǛt. Un, jǕsaka, te sva-

rǭgs, protams, ir spǛks, bet vǛl nozǭmǭgǕka ir saliedǛ-

tǭba un mǛrǵtiecǭga darboġanǕs komandǕ. 

Devǭtie un vidusskolas klases izmantoja ie-

spǛju vǛl pirms sporta stundǕm uztrenǛt savu koordi-

nǕciju un reakciju, jo viǺi sacentǕs volejbola turnǭrǕ. 

Un izskatǭjǕs, ka daudzi nav nekǕdi iesǕcǛji ġajǕ spǛ-

lǛ. Komanda un vǛlreiz komanda ï lȊk, kas ir nepie-

cieġams labiem rezultǕtiem ġajǕ spǛlǛ! Jau tika pie-

minǛtas virves vilkġanas sacǭkstes, arǭ lielie mǛrojǕs 

spǛkiem un parǕdǭja to, ka pǕrǕki ir tie, kas savstarpǛji ir vienoti un prot saskaǺot savu darboġanos. 

PusdienǕs ikviens dabȊja 

gardu jo gardu biezputru, 

kǕdu prot izvǕrǭt tikai mȊ-

su skolas pavǕrǭtes, un 

smarģǭgu un spirdzinoġu 

piparmǛtru tǛju. 

Vai diena bija izdevusies? 

KǕ gan citǕdi! Tik daudz 

pozitǭvu emociju, sirsnǭ-

bas un prieka! 

KopǕ ar visiem ġo dienu 

izbaudǭja Rita PudǕne 
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RiebiǺu vidusskola ir saǺǛmusi vǛrtǭgu dǕvanu no SIA 

ĂMikrotǭklsò ï bezvadu tǭkla WiFi aprǭkojuma komplektus. 

MikroTik izglǭtǭbas iestǕdǛm piedǕvǕja iespǛju izveidot bezvadu 

datortǭklu savǕ mǕcǭbu iestǕdǛ, dodot paġu raģoto aparatȊru bez 

maksas, uzstǕdǭġanu un konfigurǛġanu atstǕjot izglǭtǭbas iestǕdes 

ziǺǕ. Direktora vietnieks Guntis Tjarvja un datorlaborants JǕnis 

Ļiģiks atsaucǕs piedǕvǕjumam un 2016.gada aprǭlǭ saǺǛma savai skolai bezvada tǭkla iekǕrtu komplektu, 

rȊpǭgi izplǕnoja aprǭkojuma pielietoġanas iespǛjas skolas telpǕs. 

Latvijas uzǺǛmums ñMikrotǭklsò, kas pazǭstams arǭ kǕ MikroTik, dibinǕts 1996.gadǕ, tas nodarbojas ar 

datortǭklu aprǭkojuma raģoġanu. Ġobrǭd MikroTik zǭmols ir pazǭstams visǕ pasaulǛ.  

Lai gan skolǕ arǭ paġlaik ir pieejams bezvadu internets, tomǛr daģreiz saskaramies ar problǛmǕm. Jaunais 

aprǭkojums nodroġinǕs kvalitatǭvu bezvadu interneta pǕrklǕjumu visǕs skolas telpǕs.  Pateicamies SIA 

ĂMikrotǭklsò par dǕvinǕjumu. Ir prieks un gandarǭjums, ja kǕds uzǺǛmums atbalsta izglǭtǭbas iestǕdi un 

palǭdz uzlabot darba apstǕkǸus, kas bȊtiski uzlabo mǕcǭbu un izziǺas procesus. Lai labie darbi vairo labo! 

RiebiǺu vidusskolas direktore Ineta Anspoka 

Turpinoties jauna inventǕra piegǕdǛm mǕcǭbu iestǕdǛm, kas piedalǭjǕs ĂMaxima Latvijaò organizǛ-

tajǕ izglǭtǭbas atbalsta programmǕ ĂSavai Skolaiò, jaunas preces mǕcǭbu procesa modernizǛġanai 

saǺǛma arǭ RiebiǺu vidusskola. Galda tenisa komplekts ir mȊsu! Sporta inventǕra komplekts ir mȊsu! 

Melnbaltais printeris un mȊzikas centrs ir mȊsu! Portatǭvais dators, videokamera un fotokamera  ir mȊsu! 

MazǕ interaktǭvǕ enciklopǛdija un kinǛtiskǕs smiltis ir mȊsu! 

Ġaubas par to, vai piedalǭties projektǕ neradǕs, jo papildinǕt un no-

mainǭt esoġo mǕcǭbu lǭdzekǸu klǕstu ir bȊtiski vienmǛr. Uzlǭmju 

krǕġanas procesǕ iesaistǭjǕs visi ï skolǛni, vecǕki, skolas atbalstǭtǕji. 

Parasti uzlǭmes uz skolu nesa skolǛni, taļu arǭ vecǕki, skolas absol-

venti un atbalstǭtǕji ieradǕs ar sakrǕtajǕm uzlǭmǛm un interesǛjǕs, 

vai nepiecieġamajǕm precǛm bȊs sakrǕts pietiekoġs daudzums uz-

lǭmju. Milzǭgu paldies par ieguldǭto darbu sakǕm skolas apkopǛjai 

Annai PoǸakovai! 

IegȊtǕs preces Ǹoti noderǛs un viennozǭmǭgi var teikt, ka ieguvǛji 

bȊs visi ï gan skolǛni, gan skolotǕji.  

Dalǭba izglǭtǭbas atbalsta projektos ir viens no veidiem, kǕ varam 

skolai iegȊt tai nepiecieġamǕs lietas. TǕdǛǸ aktǭvi piedalǕmies daģǕ-

dos projektos, ar kuru palǭdzǭbu jau esam skolai ieguvuġi daudz vǛr-

tǭga inventǕru un telpas.   

Paldies vecǕkiem, skolǛniem, klaġu audzinǕtǕjiem, pedagogiem un 

tehniskajam personǕlam, skolas absolventiem par atbalstu Maxima 

akcijǕ "Savai skolai"! Paldies par uzticǭbu RiebiǺu vidusskolai! 

VienǕ solǭ ar 21.gadsimta moderno tehnoloǥiju attǭstǭbu ĂsoǸoò sko-

las pedagoǥiskais kolektǭvs.                            

Ar cieǺu, skolas direktore Ineta Anspoka 

NoslƊdzoties ăMaxima Latvijaó organizƊta-

jai izglƜtƜbas atbalsta programmai ăSavai 

Skolaió, 1028 izglƜtƜbas iestƄdes visƄ LatvijƄ 

savƄ ƜpaĢumƄ ieguva sporta inventƄru, 

mƹzikas centrus, prin- terus, datorus un 

citas mƄcƜbu procesa modernizƊĢanai nepiecieĢamƄs lietas gandrƜz 1 miljona eiro vƊrtƜbƄ. 



5  

 

10.septembrǭ Dravnieku pamatskolas stadionǕ notika kǕrtǛjais novada turnǭrs futbolǕ. Uz laukuma izgǕja 4 koman-

das no SǭǸukalna, Dravniekiem, GalǛniem RiebiǺiem. Visas Ǹoti lǭdzvǛrtǭgas spǛles tehnikǕ, bet daģǕdas sportiskajǕ 

niknumǕ. MȊsu skolas bijuġo un esoġo skolǛnu komanda bija iejȊtǭgǕka pret mazajiem Dravnieku futbolistiem, un 

tas bija izġǵiroġais, lai saǺemtu bronzas, nevis zelta medaǸas. Prieks par mȊsu skolǛniem, viǺu meistarǭbu un labes-

tǭbu spǛlǛ. Paldies, komandas kapteinim ArtȊram Stabulniekam, par komandas saliedǛtǭbu un organizǛġanu cǭǺai. 

Sporta skolotǕja MǕrǭte PokġǕne 

  

 

. 

9.septembrǭ visi aktǭva dzǭ-
vesveida cienǭtǕji tika aici-
nǕti uz VǕrkavu piedalǭties 
piedzǭvojumu skrǛjienǕ 

"VǕrkavas bezceǸi - 2016". Dalǭbnie-
kiem bija iespǛja pǕrbaudǭt savus 
spǛkus un izturǭbu 6700 m garǕ dis-
tancǛ. Trase izrǕdǭjǕs tieġǕm pie-
dzǭvojumiem bagǕta, jo nǕcǕs pǕr-
varǛt gan pǸavas, tǭrumus, purvu un 
meģu, gan arǭ upi. Ne viens vien 
skrǛjǛjs ir pazaudǛjis apavus stie-

goġajǕ purvǕ. Arǭ mȊsu 
skolas 7.klases audzǛknis 
Aivis Golubevs finiġu sa-
sniedza zeǵǛs, un tas at-
maksǕjǕs ar gȊto 3.vietu. 
Raivis ĠerġǺovs (8.kl.) un 
Laura Stabulniece (9.kl.) 
arǭ cǭnǭjǕs kǕ lauvas, taļu 
viǺi solǭjǕs par vietǕm pacǭ-
nǭties vǛl arǭ nǕkamgad. 
Sporta skolotǕja S. VulǕne 




